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Vragen van de leden Jacobi en Recourt (beiden PvdA) aan de Minister van 
Veiligheid en Justitie over het gebruik van de Friese taal in de rechtbank 
(ingezonden 15 oktober 2015). 

Vraag 1
Herinnert u zich uw antwoorden op eerdere vragen over het gebruik van de 
Friese taal in de rechtbank?1 

Vraag 2
Kent u de mededelingen die door enkele presidenten van gerechten zijn 
gedaan in het rondetafelgesprek in de Kamer op 8 oktober 2015 over de 
huisvesting van gerechten, te weten dat voor zaken die bijzonder verknocht 
zijn met een regio ook altijd geregeld kan worden dat deze zaken ook in de 
regio kunnen worden behandeld? 

Vraag 3
Hoe verhouden deze mededelingen zich tot het besluit om de aan de 
provincie Friesland verknochte zaak, die in de hierboven genoemde eerdere 
vraag benoemd werd, niet in Leeuwarden te behandelen maar in Zwolle?

1 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar 2015–2016, nr. 109
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